

Handwritten signature at the top right corner.

Second AC

Judger

SC ប្រសិន - ១២ អង្គ



ក្រុមរាជធានីភ្នំពេញ
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

តុលាការប្រជាជនខ្មែរ
សាលាឧទ្ធរណ៍ ភ្នំពេញ

សាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ

សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌ

លេខ: ១៦៣១

ចុះថ្ងៃទី២៨.១០.២០២០

សាលដីកា

លេខ: ១០៥ ក្រស.ត.ស

ចុះថ្ងៃទី២០.១០.២០២១

បង្កើតឡើងតាមច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំសវនាការតុលាការ ដែលប្រកាសឱ្យប្រើតាមព្រះរាជក្រម
លេខ: នស/រកម/០៧១៤/០១៥ ចុះថ្ងៃទី១៦ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៤ បានបើកសវនាការជា
សាធារណៈ នៅសាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២១ ដោយមាន :

សមាសភាពក្រុមប្រឹក្សា

- លោក [redacted] ជាប្រធាន
- លោក [redacted] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា
- លោក [redacted] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា
- លោកស្រី [redacted] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា
- លោក [redacted] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា

តំណាងប្រារម្ភករ

- កញ្ញា [redacted] ជាព្រះរាជអាជ្ញា

ក្រុមបញ្ជីសមាជិក

- លោក [redacted]

ដើម្បីជំនុំជម្រះធម៌សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ១៦៣១ ចុះថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២០ ដែលមាន :

១-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [redacted] រតនា ហៅ ហ៊ឹម ហេងប្រុស អាយុ៣២ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុនបរ កម្មករជាងច្បារ
មានទីកន្លែងកំណើតនៅសង្កាត់បឹងកក់២ ខណ្ឌទួលគោក រាជធានីភ្នំពេញ ទីលំនៅមុនពេលឃាត់ខ្លួននៅបន្ទប់ជួល
[redacted] រាជធានីភ្នំពេញ មីពុកឈ្មោះ: [redacted] (១) ម្តាយឈ្មោះ: [redacted]

(១) ប្រពន្ធឈ្មោះ: [redacted] ជាតិជន ទោសពីមុន គ្មាន។

-ឃុំខ្លួនតាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ: ២៤៧ "ឆ" ដ.យ.ដ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨។

២-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [redacted] ហៅ ដា ហេងស្រី អាយុ២០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មានទីកន្លែងកំណើតនៅភូមិមេស
ប្រចិន ឃុំមេសប្រចិន ស្រុកពារាំង ខេត្តត្បូងឃ្មុំ ទីលំនៅមុនពេលឃាត់ខ្លួននៅបន្ទប់ជួលក្នុងផ្ទះសំណាក់បឹងណា
[redacted] ខណ្ឌបឹងកក់ រាជធានីភ្នំពេញ មីពុកឈ្មោះ: [redacted] (១) ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] (១)

នៅលីវ ជាតិជន ទោសពីមុន គ្មាន។

-ឃុំខ្លួនតាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ: ២៤៤ "ឆ" ដ.យ.ដ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨។

៣-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [redacted] ស៊ីវិត ហៅ រាជ ហេងប្រុស អាយុ៣០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុនបរ កម្មករ
កន្លែងកំណើតនៅភូមិពោធិ៍សាលា១ ឃុំព្រែកក្របៅ ស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម ទីលំនៅមុនពេលឃាត់ខ្លួននៅ
[redacted]



ផ្តល់សម្ភារសម្រាប់សាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ និងមហាអញ្ញការអមសាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ (ទល់មុខព្រះរាជអាជ្ញា ក្នុងលិខិតសម្រេចសវនាការ)

បន្ទប់ចូលក្នុងផ្ទះសំណាក់បឹងលាភ [redacted] ខណ្ឌបឹងកេងកង រាជធានីភ្នំពេញ ឪពុកឈ្មោះ

Heas Bora

(១) ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] (១) ប្រពន្ធឈ្មោះ: [redacted] គ្មានកូន ជាតិជន ទោសពីមុន គ្មាន។

-ឃុំខ្លួនតាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ: ២៤៦ "ជ" ដ.យ.ដ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨។

៤-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [redacted] បូកា ហៅ ម៉ាប់ ហេងប្រុស អាយុ២០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរ មិនពិតប្រាកដ មាន ទឹកផ្អែងកំណើតនៅភូមិពោធិសាលា១ ឃុំព្រែកក្របៅ ស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម ទិលំនៅមុនពេលឃាត់ខ្លួននៅ

[redacted] ភូមិចូលសំពៅ សង្កាត់ចូលសង្កែ ខណ្ឌបឹងកេងកង រាជធានីភ្នំពេញ ឪពុកឈ្មោះ:

(១) ម្តាយឈ្មោះ: [redacted] (១) នៅលីវ ជាតិជន ទោសពីមុន គ្មាន។ ប្តីមស្សី

-ឃុំខ្លួនតាមដីកាបង្គាប់ឱ្យឃុំខ្លួនលេខ: ២៤៥ "ជ" ដ.យ.ដ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨។

មានមេធាវី [redacted] ការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ។

ជាប់ចោទពីបទ: ជួញដូរ និងប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចរាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ បទឃ្លីសត្រហូទណ្ឌដែលមានចែងឱ្យផ្តន្ទាទោសតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៤០ និង មាត្រា ៤៥ នៃច្បាប់ស្តីពីការក្រែកពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

បរិទ្ធជនជាប់ចោទ

កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ នៅចំណុចរាជធានីភ្នំពេញ បានកើតមានករណី ជួញដូរ និងប្រើប្រាស់ ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន មួយកើតឡើង ដែលគំរើនេះបង្កឡើងដោយជនជាប់ចោទ ១.ឈ្មោះ: [redacted] រតនា ហៅ ហ៊ឹម ហេងប្រុស អាយុ៣២ឆ្នាំ, ២.ឈ្មោះ: [redacted] ស៊ីវិត ហៅ រាជ ហេងប្រុស អាយុ៣០ឆ្នាំ, ៣.ឈ្មោះ: [redacted] បូកា ហៅ ម៉ាប់ ហេងប្រុស អាយុ២០ឆ្នាំ និង៤.ឈ្មោះ: [redacted] ថាវី ហៅ ដា ហេងស្រី អាយុ២០ឆ្នាំ ត្រូវបានសមត្ថកិច្ចឃាត់ខ្លួន ឃែកឃើញមានថ្នាំញៀន រួមទាំងធុញីសម្រាប់ផ្ទឹងគ្រឿងញៀនចំនួន ០១។ នៅពេលឃាត់ខ្លួនជនជាប់ចោទខាង លើ បានឃ្លីយសារភាពថា ថ្នាំញៀនគឺ ពួកខ្លួនទិញពីឈ្មោះ: ណាក់ ហៅ ឌូ ហេងប្រុស និងឈ្មោះ: ឃី រួមសមត្ថកិច្ច ក៏បានកសាងសំណុំរឿងបញ្ជូនមកឃ្លីយការអមសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ដើម្បីចាត់ការតាមនីតិវិធីច្បាប់។

ចំពោះជនជាប់ចោទ ១.ឈ្មោះ: [redacted] រតនា ហៅ ហ៊ឹម ហេងប្រុស អាយុ៣២ឆ្នាំ, ២.ឈ្មោះ: [redacted] ស៊ីវិត ហៅ រាជ ហេងប្រុស អាយុ៣០ឆ្នាំ, ៣.ឈ្មោះ: [redacted] បូកា ហៅ ម៉ាប់ ហេងប្រុស អាយុ២០ឆ្នាំ និង៤.ឈ្មោះ: [redacted] ថាវី ហៅ ដា ហេងស្រី អាយុ២០ឆ្នាំ ត្រូវសមត្ថកិច្ចពិនិត្យទឹកនោម ឃើញមានសារធាតុញៀន។

-បានឃើញ សាលក្រមត្រហូទណ្ឌលេខ: ៨១៥ ក្រម១១ "យទ" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់ សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ដែលមានខ្លឹមសារនៃសេចក្តីសម្រេចដូចតទៅ:

- ១-ផ្តន្ទាទោសលើជនជាប់ចោទ:
 - ក.ឈ្មោះ: [redacted] រតនា ហៅ ហ៊ឹម ហេងប្រុស អាយុ៣២ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ ដាក់គន្ធនាការកំណត់ចំនួន ៥ (ប្រាំ) ឆ្នាំ។
 - ខ.ឈ្មោះ: [redacted] ស៊ីវិត ហៅ រាជ ហេងប្រុស អាយុ៣០ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ
 - គ.ឈ្មោះ: [redacted] បូកា ហៅ ម៉ាប់ ហេងប្រុស អាយុ២០ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ
 - ឃ.ឈ្មោះ: [redacted] ថាវី ហៅ ដា ហេងស្រី អាយុ២០ឆ្នាំ ជនជាតិខ្មែរ



ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់ចំនួន ៦ (ប្រាំមួយ) ឆ្នាំ។

ពីថ្ងៃ: ចូលរួម និងប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់ទូរសារពាណិជ្ជកម្ម ប្រក្រតីនៅចំណុចរាជធានីភ្នំពេញ កាលពី ថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ បទល្មើសប្រហូងណ្ណដែលចែងក្នុងផ្តន្ទាទោសតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៤០ និងមាត្រា ៤៥ នៃ ច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។

ខ-វត្តចាប់យកដែលត្រូវរឹបអូសមាន:

១,ស្រោមសំបុត្រពណ៌ស មានក្រាមផ្ទាចក្រ ២,៨១១ (ពីរព្រឺសប៉ែតសិបមួយក្រាម) ជារបស់ជនជាប់ ចោទឈ្មោះ: **■** រតនា។

២,ស្រោមសំបុត្រពណ៌ស មានក្រាមផ្ទាចក្រ ២៥,០៣១ (វ្រៃព្រឺសស្នូឡប៊ីក្រាម) ជារបស់ជន ជាប់ចោទឈ្មោះ: **■** ស៊ីវិត, ឈ្មោះ: **■** បូរី និងឈ្មោះ: **■** ថាវី។

៣,ទូរស័ព្ទដៃចំនួន ០៣គ្រឿង ម៉ាកហ្វាយ (HUAWEI) និង០២គ្រឿងទៀត ម៉ាកណាម៉ាទៅចុះពីលិខិតចំនួន ០១គ្រឿង ពណ៌សចំនួន ០១គ្រឿង។

៤,ជញ្ជីងសម្រាប់ប្តឹងគ្រឿងញៀនចំនួន ០១គ្រឿង។

៥,ក្រដាសអាណុយមីញ៉ូមចំនួន ០១ដុំតូច ៦,៥បសម្រាប់ជក់គ្រឿងញៀនចំនួន ០៤, និង៧ ដែកកេះចំនួន០១។

សាលក្រមនេះជំនុំជម្រះជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី០៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ: **■**

រតនា ហៅ ហ៊ឹម, ឈ្មោះ: **■** ស៊ីវិត ហៅ រាជ, ឈ្មោះ: **■** បូរី ហៅ ម៉ាប់ និងឈ្មោះ: **■** ថាវី ហៅ ដា ចំពោះ មុខមេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ និងប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨។

ទុកសិទ្ធិប្តឹងឧទ្ធរណ៍តាមកំណត់ច្បាប់។

-បានឃើញ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ: ៦៧៥ ចុះថ្ងៃទី២៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: **■** ស៊ីវិត សុំប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមប្រហូងណ្ណលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ "យ១" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុច ខែសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ: ៦៧៦ ចុះថ្ងៃទី២៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់មេធាវី **■** តូច្យាប ទទួលសិទ្ធិជនជាប់ចោទឈ្មោះ: **■** ស៊ីវិត និងឈ្មោះ: **■** បូរី សុំប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមប្រហូងណ្ណលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ "យ១" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុច ខែសេចក្តី សម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ: ៦៧៧ ចុះថ្ងៃទី២៧ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: **■** បូរី ហៅ ម៉ាប់ សុំប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមប្រហូងណ្ណលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ "យ១" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុច ខែសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញ បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ: ៧៣៧ ចុះថ្ងៃទី២២ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៨ របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: **■** ថាវី សុំប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមប្រហូងណ្ណលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ "យ១" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់ សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុច ខែសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។



បានលុយយកឱ្យឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ទាំងអស់ ហើយឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ហៅ រាជ បានឱ្យប្រាក់ល្បួលពិការ
 លក់គ្រឿងញៀនមកខ្លួនចំនួន ៥ ០០០ រៀល ទៅ ១០ ០០០ រៀល និងឱ្យគ្រឿងញៀនប្រើប្រាស់មួយចំនួន ឃើញថា
 ចម្លើយនេះពាក់ព័ន្ធនឹងរឿងហេតុដែលបានកើតឡើងកន្លងមក ប៉ុន្តែអង្គហេតុនៃការចោទប្រកាន់ និងប្តឹងទោសគឺ
 កើតឡើងនៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ នេះ មិនអាចយកអង្គហេតុមុនមកកំណត់ពីរដ្ឋភាពដំបូងជាប់ចោទដែល
 បានប្រព្រឹត្តនៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ បានទេ។ ដូច្នេះ តុលាការអង្គហេតុគប្បីធ្វើការស្រាវជ្រាវឱ្យបានច្បាស់
 លាស់ទៅលើអង្គហេតុនៃការចោទប្រកាន់ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [] បូរី នៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ
 ២០១៨ នេះ។ ម្យ៉ាងវិញទៀត ជនជាប់ចោទបានឆ្លើយបញ្ជាក់ថា នៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ ខ្លួនគ្រាន់តែបាន
 មកបន្ទប់ចូលរបស់ឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ហៅ រាជ នៅពេលព្រឹក ហើយក៏ត្រូវសមត្ថកិច្ចចុះដែកដេរបន្ទប់ និងឃាត់
 ខ្លួនតែម្តងនៅពេលរសៀល ដែលជនជាប់ចោទ [] បូរី អះអាងថា មិនបានចូលរួមប្រព្រឹត្តទេ ដែលគប្បីធ្វើការ
 ពិនិត្យ និងស្រាវជ្រាវបន្ថែមឱ្យបានច្បាស់លាស់ មុននឹងកំណត់ពីរដ្ឋភាព។

នាពេលសមស្រប

- ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [] បូរី (វត្តមាន)
- មេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ (វត្តមាន)
- ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាអានរបាយការណ៍សង្ខេបរឿង
- ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [] បូរី ឆ្លើយបដិសេធនោះ: ខ្លួនមិនបានប្រព្រឹត្តដូចការចោទប្រកាន់នោះទេ។

ស្គាល់ឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ព្រោះគាត់ជាអ្នកស្រុកភូមិជាមួយខ្លួន ហើយនៅពេលព្រឹកថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨
 ខ្លួនបានធ្វើដំណើរពីស្រុកកំណើតទៅកំពង់ចាមមកភ្នំពេញដើម្បីរកការងារធ្វើ ក៏ចូលរយងឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ស្រាប់
 តែពេលល្ងាច ក៏មានសមត្ថកិច្ចចុះមកដែកដេរ និងឃាត់ខ្លួនតែម្តង។ ចំណែកឈ្មោះ: [] ថាវី ហៅ ដា ខ្លួនក៏ស្គាល់ដែរ
 ព្រោះគាត់គឺ ជាសង្សាររបស់ឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក។ ខ្លួនទទួលស្គាល់ថា កន្លងមកខ្លួនធ្លាប់បានប្រព្រឹត្តមែន ប៉ុន្តែនៅ
 ថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ ២០១៨ គឺខ្លួនមិនបានប្រព្រឹត្តនោះទេ។ ចំពោះចម្លើយដែលខ្លួនបានឆ្លើយនៅសមត្ថកិច្ចគឺ ខ្លួនមិន
 ទទួលស្គាល់ទេ ព្រោះសមត្ថកិច្ចបានវាយខ្លួន រីឯចម្លើយនៅសាលាដំបូង ខ្លួនទទួលស្គាល់។

សំណូមពរ សុំតុលាការជួយបន្ថយទោស។
 ក្រឡាបញ្ជីអានចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក និងឈ្មោះ: [] ថាវី ។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [] ស៊ីវិក ហៅ រាជ បានឆ្លើយនាពេលសវនាការនៅសាលាដំបូងថា: កាលពីថ្ងៃ
 ទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ ខ្លួនបានចេញទៅក្រៅមិនបាននៅក្នុងបន្ទប់ចូលទេ នៅពេលខ្លួនត្រឡប់មកវិញស្រាប់តែ
 ឃើញមានសមត្ថកិច្ចកងរាជអាវុធហាត់ចាត់ធ្វើការដែកដេរនៅក្នុងបន្ទប់ចូលរបស់ខ្លួនលេខ២៣ ក្នុងផ្ទះសំណាក់បឹង
 លាភ ដែលខ្លួនចូលរយងជាមួយឈ្មោះ: [] ថាវី ហៅ ដា ត្រូវជាសង្សារ និងឈ្មោះ: [] បូរី ស្តាប់នៅជាមួយគ្នា
 ចំនួន ១០រថ្ងៃ។ នៅពេលដែកដេរសមត្ថកិច្ចបានរកឃើញថ្នាំញៀនចំនួន ០១កញ្ចប់ធំ, ជញ្ជីងសម្រាប់ថ្លឹងគ្រឿងញៀន
 ចំនួន០១ និងឧបករណ៍សម្រាប់ដក់គ្រឿងញៀនចំនួន០១ ដែលឈ្មោះ: [] ថាវី និងឈ្មោះ: [] បូរី ហៅ រាជ
 ប្រាប់ខ្លួនថា ឈ្មោះ: [] រតនា ហៅ ហ៊ឹម បានយកមកផ្ញើទុកនៅក្នុងបន្ទប់ខ្លួន រួចសមត្ថកិច្ចក៏ធ្វើការហែកខ្លួន និង
 សង្សារ [] ថាវី រួមជាមួយឈ្មោះ: [] បូរី នៅក្នុងបន្ទប់ចូលនោះតែម្តង។ កន្លងមកខ្លួនធ្លាប់បានប្រព្រឹត្តទៀត



ឈ្មោះ ណាក់ ហៅ ម្នី ចិញ្ចម្តងៗទម្ងន់ ៥ហ៊ុន តម្លៃ ២០០,០០០ (រៀល និងពេលខ្លះចិញ្ចឹមឈ្មោះ ម្នី ចិញ្ចម្តងៗទម្ងន់ ១ដី តម្លៃ ៤០០,០០០ (សែសិបម៉ឺន) រៀល គឺចិញ្ចម្តងៗទម្ងន់តែប្រើប្រាស់ជាមួយឈ្មោះ ថាវី និង ឈ្មោះ បូរី ប៉ុណ្ណោះ ដោយការចូលលុយគ្នាចិញ្ចយកមកជក់។

-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ ថាវី ហៅ ដា បានឆ្លើយនាំពេលសវនាការនៅសាលាដំបូងថា៖ កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ នៅពេលដែលខ្លួនស្នាក់នៅក្នុងបន្ទប់ចូលលេខ២៣ ក្នុងផ្ទះសំណាក់បឹងណាក់ដែលឈ្មោះ ស៊ីវីត ហៅ រាជ ជាសម្ភារចូលសម្រាប់ស្នាក់នៅជាមួយគ្នា និងស្នាក់នៅជាមួយឈ្មោះ បូរី ស្រាប់តែសមត្ថកិច្ចកងរាជអាវុធហត្ថបានមកធ្វើការដេកដេរនៅក្នុងបន្ទប់ចូលនោះរកឃើញគ្រឿងច្រៀងចំនួន ០១កញ្ចប់, ជញ្ជីង សម្រាប់ជក់គ្រឿងច្រៀងចំនួន០១ ដែលជារបស់ពួកខ្លួនទាំងបីនាក់ បូរី, ស៊ីវីត និងខ្លួន ថាវី រួច សមត្ថកិច្ចក៏ធ្វើការឃាត់ខ្លួនទាំងបីនាក់តែម្តង។ ខ្លួន និងឈ្មោះ ស៊ីវីត ហៅ រាជ ទើបតែស្គាល់គ្នាបានកន្លះខែ ប៉ុណ្ណោះ ក្រោយពីទាក់ទងគ្នាធ្វើសម្ភារខ្លួនក៏ចេញពីស្រុកមករស់នៅជាមួយឈ្មោះ ស៊ីវីត នៅក្នុងបន្ទប់ចូល លេខ២៣ នេះតែម្តង ដោយឈ្មោះ ស៊ីវីត បានឱ្យខ្លួនចាយមួយថ្ងៃ ៤០,០០០ (បួនម៉ឺន) រៀល ទៅ ៥០,០០០ (ប្រាំម៉ឺន) រៀល ហើយខ្លួនក៏ចេះប្រើប្រាស់គ្រឿងច្រៀងដោយឈ្មោះ ស៊ីវីត ហៅ រាជ ជាអ្នកឱ្យខ្លួនជក់ក្នុង មួយអាទិត្យម្តង ទៅ ពីរដង។

-តំណាងមហាអយ្យការ ធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានថា៖ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ បូរី ត្រូវបានជាប់ចោទពីបទ ជួញដូរ និងប្រើប្រាស់ដោយឧសច្ចាប់ខ្លួនសារជាតិគ្រឿង។ វត្តមានចាប់យកដែលត្រូវវិបត្តមានក្រោមឆ្នាំណាមួយ ទម្ងន់ ២៥,០៣ក្រាម គឺជារបស់ឈ្មោះ ស៊ីវីត, ឈ្មោះ បូរី និងឈ្មោះ ថាវី។ ជនជាប់ចោទបានឆ្លើយ បដិសេធចម្លើយរបស់ខ្លួននៅដំណាក់កាលនគរបាលយុត្តិធម៌ ប៉ុន្តែជនជាប់ចោទពុំមានអ្វីសំអាង រក្សាតែពីពាក្យចាំបាយ នោះទេ។ ផ្អែកតាមចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ ថាវី បង្ហាញឱ្យឃើញថា ជនជាប់ចោទឈ្មោះ បូរី ពិតជាបានប្រព្រឹត្តបទល្មើសកាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ ប្រាកដមែន។ ស្នើសុំក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះពិចារណា និងសម្រេចតាមច្បាប់។

-រមនាវិការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ ធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានថា៖ កូនក្តីខ្លួនឈ្មោះ បូរី ពុំបានប្រព្រឹត្តបទកា រោចប្រកាន់នោះទេ ដោយហេតុថា នៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៤ កូនក្តីខ្លួនគ្រាន់តែបានចូលទៅក្នុងបន្ទប់របស់ ឈ្មោះ ស៊ីវីត នៅពេលព្រឹក ហើយស្រាប់តែពេលល្ងាចក៏មានសមត្ថកិច្ចចុះមកដេកដេរ និងឃាត់ខ្លួនតែម្តង។ ម្យ៉ាងវិញទៀត គ្រឿងច្រៀងដែលសមត្ថកិច្ចបានដកហូតនោះ ពុំមែនជារបស់កូនក្តីខ្លួននោះទេ ដូច្នេះយោងតាមមាត្រា ៣៨ នៃរដ្ឋធម្មនុញ្ញ វិមតិសង្ស័យត្រូវបានជាប្រយោជន៍ជនជាប់ចោទ។

- សំណូមពរ សុំតុលាការសម្រេចឱ្យកូនក្តីខ្លួនរួចផុតពីបទចោទ។
- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ បូរី
- ក្រោយពីបានស្តាប់អំណានចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ ស៊ីវីត និងឈ្មោះ ថាវី
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់រមនាវិការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានពិនិត្យឯកសារពាក់ព័ន្ធ



-ក្រោយពីបានពិភាក្សាត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ហើយ

សាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋ

យល់ឃើញថា

១-តុលាការកំពូលបានសម្រេចបដិសេធសាលដីកាត្រហ្វូណូលេខ: ០២ ក្រវ ញ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០២០ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋ ត្រង់សេចក្តីសម្រេចដែលបានកម្ពស់ចំណុចទី១.ក នៃសាលក្រមត្រហ្វូណូលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ យ១ ចុះថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ និងបញ្ជូនសំណុំរឿងត្រហ្វូណូលេខ: ៤៤ ចុះថ្ងៃទី០៥ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២០ របស់តុលាការកំពូលមកសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋ ដើម្បីជំនុំជម្រះជាថ្មីឡើងវិញ។ សាលាត្រហ្វូណូសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋទទួលសំណុំរឿងនេះជំនុំជម្រះបាន យោងតាមអំណាចសាលដីកាតុលាការកំពូល និងមាត្រា ៤៤១ នៃក្រមនីតិវិធីត្រហ្វូណូ។

២-តាមការចង្អុលបង្ហាញរបស់តុលាការកំពូល ត្រង់ការយល់ឃើញចំណុចទី៣ ផ្នែកសំអាងហេតុនៃសាលដីកាត្រហ្វូណូលេខ: ៣៣៣ IV ចុះថ្ងៃទី១៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០ របស់តុលាការកំពូល បានឃើញឡើងថា ការកំណត់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ បូរី មានពិរុទ្ធភាពពិបទ ជួញដូរ និងប្រើប្រាស់សារធាតុញៀនដោយខុសច្បាប់កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ ដោយសំអាងទៅលើចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទនៅដំណាក់កាលនគរបាលយុត្តិធម៌នោះ មិនទាន់មានមូលដ្ឋានគ្រប់គ្រាន់នៅឡើយ គប្បីតុលាការអង្គហេតុធ្វើការស្រាវជ្រាវឱ្យបានច្បាស់លាស់ទៅលើអង្គហេតុនៃការចោទប្រកាន់ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ បូរី នៅថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨។ ការយល់ឃើញរបស់តុលាការកំពូលខាងលើនេះ គប្បីសាលាត្រហ្វូណូសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋឃើញឃើញតាមការពិនិត្យ និងស្រាវជ្រាវបន្ថែមឱ្យបានច្បាស់លាស់មុននឹងកំណត់ពិរុទ្ធភាព និងសម្រេច យោងតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៤៤១ នៃក្រមនីតិវិធីត្រហ្វូណូ។

4/2/20

៣-តំណាងមហាអយ្យការ ធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានដោយសំណូមពរថា: ផ្អែកតាមចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ ថាវី បង្ហាញឱ្យឃើញថា ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ បូរី ពិតជាបានប្រព្រឹត្តបទឃ្លីសកាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ ប្រាកដមែន។ លើសក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះពិចារណា និងសម្រេចតាមច្បាប់។

៤-មេធាវីការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ ធ្វើសេចក្តីសន្និដ្ឋានដោយសំណូមពរថា: កូនក្តីខ្លួនឈ្មោះ: ■ បូរី ពុំបានប្រព្រឹត្តបទចោទប្រកាន់នោះទេ សំណូមពរសុំតុលាការសម្រេចឱ្យកូនក្តីខ្លួនរួចផុតពីបទចោទ។ គប្បីសាលាត្រហ្វូណូសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋពិចារណា និងសម្រេចតាមច្បាប់។

៥-សាលាត្រហ្វូណូសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋយល់ឃើញថា: តាមចម្លើយបដិសេធរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ បូរី គ្រាន់តែជាចម្លើយដោះសារដើម្បីរួចផុតពីការទទួលខុសត្រូវត្រហ្វូណូចំណុច: ជនជាប់ចោទពុំមានភស្តុតាងដោះបន្ទុកដើម្បីឱ្យសាលាត្រហ្វូណូសាលាឧទ្ធរណ៍ក្នុងរដ្ឋជឿបានឡើយ។ រីឯតាមចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ ស៊ីវីត ហៅ វាដ បានឆ្លើយសារភាពនៅសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញថា កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ សមត្ថកិច្ចកងរាជអាវុធហេតុបានចុះមកដែកដែរនៅក្នុងបន្ទប់ជួលលេខ២៣ ក្នុងផ្ទះសំណាក់ស្នាក់នៅដែលពួកខ្លួន(ឈ្មោះ: ■ ស៊ីវីត, ឈ្មោះ: ■ ថាវី និងឈ្មោះ: ■ បូរី) ជួលស្នាក់នៅជាមួយគ្នាបានបំផុស និងតាមចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ■ ថាវី បានឆ្លើយសារភាពនៅសាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញថា គាត់បានជួប



១០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ សមត្ថកិច្ចកងរាជការហត្ថបានចុះមកដាក់នៅក្នុងបន្ទប់ជួលលេខ២៣ ក្នុងផ្ទះសំណាក់
 បឹងលាភ ដែលឈ្មោះ: ~~.....~~ ស៊ីវិក, ឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី និងខ្លួន ជួលស្នាក់នៅជាមួយគ្នា ដោយដកហូតបានគ្រឿង
 ញៀនចំនួន ០១កញ្ចប់, ជញ្ជីងសម្រាប់ផ្គងគ្រឿងញៀនចំនួន០១ និងឧបករណ៍សម្រាប់ដកគ្រឿងញៀនចំនួន០១ គឺជា
 របស់ពួកខ្លួនទាំងបីនាក់ (ឈ្មោះ: ~~.....~~ ស៊ីវិក, ឈ្មោះ: ~~.....~~ ថាវី និងឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី)។ សភាព្រហ្មទណ្ឌសាលា
 ឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញយល់ឃើញថា ចម្លើយរបស់ជនជាប់ចោទទាំងពីរនាក់ខាងលើ មានលក្ខណៈស៊ីសង្វាក់ទៅនឹងចម្លើយ
 របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី ដែលបានឆ្លើយបញ្ជាក់ពីសារភាពរបស់ខ្លួននៅចំពោះមុខមន្ត្រីនគរបាលយុត្តិធម៌ថា
 មុនពេលសមត្ថកិច្ចឃាត់ខ្លួន គឺខ្លួនស្នាក់នៅបន្ទប់ជួលក្នុងផ្ទះសំណាក់បឹងលាភ ស្ថិតនៅភូមិទួលសំរោង សង្កាត់ទួល
 សង្កែ ខណ្ឌបឹងកេងកង រាជធានីភ្នំពេញ ដូច្នេះបញ្ជាក់បានថា ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី ពិតជាបានជួលបន្ទប់
 ស្នាក់នៅរួមគ្នាជាមួយជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ ស៊ីវិក និងឈ្មោះ: ~~.....~~ ថាវី នៅមុនថ្ងៃកើតហេតុរហូតដល់ថ្ងៃកើត
 ហេតុព្រហ្មទណ្ឌនេះ។

ផ្អែកតាមចម្លើយសារភាពរបស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ ស៊ីវិក ហៅ រាជ, ឈ្មោះ: ~~.....~~ ថាវី និងរបាយ
 ការណ៍របស់មន្ត្រីនគរបាលយុត្តិធម៌ គឺបង្ហាញឱ្យឃើញថា ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី ពិតជាបានប្រព្រឹត្តបទ
 ឃ្លីស ឆ្លួញដូរ និងប្រើប្រាស់ដោយខុសច្បាប់នូវសារធាតុញៀន នៅចំណុចរាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា
 ឆ្នាំ២០១៨ ព្រហ្មទណ្ឌនេះ បទឃ្លីសព្រហ្មទណ្ឌដែលមានចែងឱ្យផ្ដន្ទាទោសតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៤០ និងមាត្រា ៤៥ ខែ
 ច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន ដែលធ្វើឱ្យចំពោះសំណើសុំបញ្ជាក់សាធារណៈ របៀបរៀបរយ សន្តិសុខ
 សង្គម និងសុខភាពរបស់ប្រជាជនរដ្ឋយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ដែលគប្បីសភាព្រហ្មទណ្ឌសាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញផ្ដន្ទាទោសដល់
 ជនជាប់ចោទរូបនេះតាមច្បាប់។

៦-តាមលទ្ធផលវាយតម្លៃគ្រឿងញៀនលេខ: ១៣៥៧១/១៤ ម.ព.ក.ជ.ប.ក.ញ ចុះថ្ងៃទី០៦ ខែមករា
 ឆ្នាំ២០១៨ របស់អាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន មានរក្សាមានសារធាតុញៀន មេតិរហ្វាមីន គិតជាភាគរយ
 ធំៗម្តង ៧៦,៥៨% និងក្រាមពណ៌សថ្នាំ ដែលដកហូតបានពីជនជាប់ចោទឈ្មោះ: ~~.....~~ ស៊ីវិក, ឈ្មោះ: ~~.....~~ ថាវី និង
 ឈ្មោះ: ~~.....~~ បូរី ១ម្តង ២៥,០៣ក្រាម ឃើញថា កម្រិតភាពសុទ្ធនៃសារធាតុញៀន មេតិរហ្វាមីន $\frac{25.03g \times 76.58}{100}$
 = ១៩,១៦ក្រាម។

៧-សាលាដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ០២ ក្រវ ញ ចុះថ្ងៃទី១០ ខែមករា ឆ្នាំ២០២០ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍
 ភ្នំពេញ ត្រង់សេចក្តីសម្រេចដែលបានតម្កល់ចំណុចទី១.ក នៃសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ៧១៥ ក្រ១១ "យទ" ចុះ
 ថ្ងៃទី២១ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៨ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រូវបានតុលាការកំពូលសម្រេចបដិសេធបាល
 ហើយ គប្បីសភាព្រហ្មទណ្ឌសាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញសម្រេចជាថ្មីតាមកម្រិតភាពសុទ្ធនៃសារធាតុញៀន។

ហេតុដូច្នេះ
ចិន្ត្រឹយសេចក្តី

១-ទទួលជំនុំជម្រះលើសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ១៦៣១ ចុះថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២០ របស់សាលា
 ឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ តាមអំណាចសាលាដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ: ៣៣៣ IV ចុះថ្ងៃទី១៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០ របស់សាលា
 កំពូល និងមាត្រា ៤៥១ ខែក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។



ឧ-អង្គការទោសលើជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [redacted] ប្តី ហៅ ម៉ាប់ ហេង ប្រុស អាយុ ២០ ឆ្នាំ ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់
រយៈពេល ០៥ (ប្រាំ) ឆ្នាំ ពីបទ: ជួញដូរ និងប្រើប្រាស់អាវុធខុសច្បាប់នូវសារធាតុញ្ជឺន ប្រព្រឹត្តនៅចំណុចរាជធានី
ភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី០៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៨ បទល្មើសត្រហ្មទណ្ឌដែលមានចែងឱ្យអង្គការទោសតាមបញ្ញត្តិមាត្រា ៤០
និងមាត្រា ៤៥ ចែច្បាប់ស្តីពីការក្រែកពីនិក្ខុគ្រឿងញ្ជឺន។

សាលដីកានេះជំនុំជម្រះជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី១៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២១ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ, មេធាវី
ការពារសិទ្ធិឱ្យជនជាប់ចោទ និងប្រកាសជាសាធារណៈថ្ងៃទី២០ ខែតុលា ឆ្នាំ២០២១ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ។

លើកសិទ្ធិឱ្យសាទុកក្នុងកំណត់ច្បាប់។

សេចក្តីនេះ ព្រះមហាក្សត្រនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ត្រូវបានបញ្ជូនជូនដល់
មន្ត្រីអនុវត្តនីតិវិធី និងមន្ត្រីអនុវត្តនីតិវិធីស្របច្បាប់ ត្រូវបានបញ្ជូនជូនដល់
មន្ត្រីអនុវត្តនីតិវិធីស្របច្បាប់ ដូចជាសហការអនុវត្តនីតិវិធីនេះឱ្យបានសម្រេច លើកសិទ្ធិឱ្យសាទុក
តាមច្បាប់។

ប្រធានក្រុមប្រឹក្សា	ចៅក្រមប្រឹក្សា	ប្រធានក្រុមប្រឹក្សា
ហត្ថលេខា	ហត្ថលេខា	ហត្ថលេខា
[redacted]	[redacted]	[redacted]

បានចែកចម្លងត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ដើម

ថ្ងៃពុធ ១៣ ខែតុលា ឆ្នាំ ២០២១ ព្រឹក ៧.០៥
សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១៣ ខែមករា ឆ្នាំ២០២១

បានឃើញ
[Seal of the Ministry of the Royal Palace]

[Seal of the Ministry of the Royal Palace]